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通 报

以下通报根据 TBT协定第 10.6条分发

1.
通报成员：智利

如适用，所涉及的地方政府名称（第 3.2和 7.2条）：

2.

负责机构：电气与易燃物监督委员会（SEC）

处理通知意见的机构或机构的名称和地址（包括电话和传真号码、电子邮件和网站地址，如果有的话）如与上述不同，应注

明：

智利外交部国际经济关系副秘书处

3. 通报依据的条款：[ ] 2.9.2,[ ] 2.10.1,[X] 5.6.2,[ ] 5.7.1 其他：



4.
覆盖的产品：导电体

ICS： HS：

5.

通报标题：电气产品安全分析和/或测试方案草案 PE第 2/15:2023号：RV、RV-K导体

页数：15页 使用语言： 西班牙语 链接网址：

6.

内容简述：该通报的规程规定了单芯或多芯导电体的安全认证程序，这些导体为非铠装、非屏蔽；退火铜、裸铜或金属涂层

制作，符合 IEC第 60228号标准；实心（1级）或圆形圆股（2级）RV型电缆；柔性（5级）RV-K型导体，交联聚乙烯绝缘

（XLPE），带热塑性聚氯乙烯（PVC）/ST2护套，工作温度为 90°C。

7. 目的和理由：保护人类健康和安全

8.

相关文件：

- IEC 60502-1:2021-额定电压 1kV（Um=1.2kV）至 30kV（Um=36kV）的挤压绝缘电力电缆及其附件-第 1部分：额定电压 1

kV（Um=1.2kV）和 3kV（Um=3.6kV）的电缆

- 经济、发展和重建部于 1985年颁布的第 18.410号法

- 经济、发展和重建部于 2005年 11月 5日颁布的第 298号法令《电气产品和燃料认证规定》

能源部于 2010年 7月 20日颁布的第 345号豁免决议

9.
拟批准日期：-

拟生效日期：-



10.

意见反馈截至日期：自通报之日起 60天；国际经济关系副部长

外交部

剧院 180号，11楼

电话：(+56)-2-2827 5491

传真：(+56)-2-2380 9494

电子邮箱：tbt_chile@subrei.gob.cl

11.
文本可从以下机构得到：[ ] 国家通报机构 [ ] 国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址（如能提供）：

https://www.sec.cl/consulta-publica/#1562021903692-b342647e-b300
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NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6.

1. Notifying Member: CHILE

If applicable, name of local government involved (Articles 3.2 and 7.2):

2. Agency responsible:

Superintendencia de Electricidad y Combustibles, SEC (Electricity and Fuel Board)

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated
to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:

Subsecretaría de Relaciones Económicas Internacionales, SUBREI - Ministerio de Relaciones Exteriores de Chile (Under-Secretariat for
International Economic Relations, Ministry of Foreign Affairs of Chile)



3. Notified under Article 2.9.2 [ ], 2.10.1 [ ], 5.6.2 [X], 5.7.1 [ ], 3.2 [ ], 7.2 [ ], other:

4. Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where
applicable): Electric conductors

5. Title, number of pages and language(s) of the notified document: PROYECTO DE PROTOCOLO DE ANÁLISIS Y/O ENSAYOS DE SEGURIDAD
DE PRODUCTO ELÉCTRICO PE Nº 2/15:2023 CONDUCTORES RV, RV-K (Draft safety analysis and/or test protocol for electric products PE No.
2/15:2023 RV, RV-K Conductors) (15 pages, in Spanish)

6. Description of content: The notified Protocol establishes the safety certification procedure for single core or multicore electric conductors
which are non-armoured and non-shielded; of annealed copper, bare or metal coated in accordance with IEC No. 60228; solid (class 1) or
circular round-stranded (class 2) type RV conductor; flexible (class 5) for type RV-K conductor, cross linked polyethylene insulated (XLPE), with a
thermoplastic polyvinyl chloride (PVC)/ST2 sheath, with a service temperature to 90°C.

7. Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable: Protection of human health or safety

8. Relevant documents:

- IEC 60502-1:2021 - Power cables with extruded insulation and their accessories for rated voltages from 1 kV (Um = 1,2 kV) up to 30 kV (Um =
36 kV) - Part 1: Cables for rated voltages of 1 kV (Um = 1,2 kV) and 3 kV (Um = 3,6 kV).

- Ley Nº18.410 de 1985 del Ministerio de Economía, Fomento y Reconstrucción.

- Decreto Supremo Nº298, Certificación de Productos Eléctricos y Combustibles, de 2005, del Ministerio de Economía, Fomento y
Reconstrucción.

Resolución Exenta Nº 345 de fecha 20.07.2010, del Ministerio de Energía.

9. Proposed date of adoption: -



Proposed date of entry into force: -

10. Final date for comments: 60 days from notification; Subsecretaría de Relaciones Económicas Internacionales

Ministerio de Relaciones Exteriores

Teatinos 180, piso 11

Tel.: (+56)-2-2827 5491

Fax: (+56)-2-2380 9494

Email: tbt_chile@subrei.gob.cl

11. Texts available from: National enquiry point [ ] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of
other body:

https://www.sec.cl/consulta-publica/#1562021903692-b342647e-b300

mailto:tbt_chile@subrei.gob.cl
https://www.sec.cl/consulta-publica/

